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Birgitta forsen 

Hej! Jag heter Lars Berntzen och har varit medlem i många år. Vi 
hade kontakt då jag skänkte fotoutrustning för uv bruk.  
Nu gäller inte det jag kommer att ta upp inte mig utan några bekanta 
till mig.  
Något kort om mig; Röjdykare 1971, Nitrox på 80 talet, 
Tungdykarutb. på Utö där bl.a. Hans Örnhagen var medicinsk ledare. 
Har jobbar mycket åt UV-Konsult i Sundsvall. Jobbade också som 
brandmästare i Sundsvall/Timrå Räddningstjänstförbund. Är numera 
pensionär 
I början på augusti var jag till Stockholm och besökte Dyktankhuset. 
Hans Örnhagen & Åke Johansson var i tjänst och vi fick tillfälle till ett 
trevligt samtal. 
Jag berättade då om Mats Andersson/Ulf Allringer som startade och 
drev UV-Konsult under närmare 50 år. 
Hans tyckte att jag skulle skriva till dig och berätta om dessa personer 
som jag bedömer betytt otroligt mycket både för yrkesdykeriet i 
området från Gävle och upp till Övik men även för 
sportdykarutbildning. 
Varje punkt nedan skulle bli en mindre bok så jag gör detta minimalt 
för senare eventuell komplettering. Det blir mest Mata A. då Ulf 
råkade ut för en mycket allvarlig dykolycka i Beirut under brinnande 
krig. 
MATS ANDERSSON: 

 Låg i flottan som ubåtskapten. 
 Nestor till föreningen M20. 
 Ägare till UV-Konsult med Ulf Allringer. 
 Kapten på ”Ynes av Sundsvall” som seglade jorden runt 1968 – 

1971. 
 Jobbade som dykare på Sri Lanka under hamnbygge. 
 Mångårig styrelsemedlem i Flottans Män Sundsvall. 
 Ca 50 år som yrkesdykare. 



 Efter Ynesresan köpte de ett fyrskepp. 
 
 
ULF ALLRINGER; 

 Delägare och initiativtagare till dykföretaget UV-Konsult. 
 Aktiv yrkesdykare till dykolyckan i Beirut. 
 Den som i vårt län bedrev sportdykarutbildning både CMAS och 

senare PADI. 
 Utvecklar nu både Sidescansonar och Uv robot som går i i bl.a. 

vattenfyllda bergrum. 
 
Som du säkert förstår är detta inte ens ett skummande på ytan.  
Hans Örnhagen blev mycket intresserad och ville att de skulle komma 
till Stockholm för att hålla ett föredrag. 
För mig är det helt ofattbart att dessa herrar inte redan nu har blivit 
hedersmedlemmar. Rätta till det, tack. 
Mvh 
Lars Berntzen 
 
 


